

**សំណើសុំពិចារណាឡើងវិញលើសេចក្តីសម្រេចរបស់សវនការចុងក្រោយ**

បន្ទាប់ពីសវនការ អ្នក ឬមជ្ឈមណ្ឌលប្រចាំតំបន់អាចស្នើសុំ "ការពិចារណាឡើងវិញ"។ ការពិចារណាឡើងវិញគឺជាវិធីមួយដើម្បីកំហុសរបស់ក្រុមបញ្ជី ឬកែតម្រូវកំហុសនៃអង្គហេតុ ឬច្បាប់នៅក្នុងសេចក្តីសម្រេចរបស់សវនការ។

ចំណុចនេះមានរបបបញ្ជូនការពិចារណាឡើងវិញអំពីសំណើដកសិទ្ធិមន្ត្រីសវនការដែលត្រូវបានបដិសេធ។

ចំណុចទាំងនេះគឺជាកត្តាដែលការពិចារណាឡើងវិញអាចដោះស្រាយបាន។ អ្នកត្រូវតែស្នើសុំការពិចារណាឡើងវិញក្នុងរយៈពេល 15 ថ្ងៃ

បន្ទាប់ពីទទួលបានសេចក្តីសម្រេចរបស់សវនការ។

អ្នកត្រូវតែស្នើសុំនេះមួយច្បាប់ទៅអ្នករាល់គ្នាដែលបានចុះហត្ថលេខា និង/ឬ បានទទួលសេចក្តីសម្រេចរបស់សវនការចុងក្រោយចំនួនមួយច្បាប់។ ភាគីផ្សេងអាចដាក់របាយការណ៍បញ្ជាក់ជាលាយលក្ខណ៍អក្សរដើម្បីគាំទ្រ ឬប្រឆាំងនឹងការដាក់សំណើនេះ។ ការពិចារណាឡើងវិញមិនតម្រូវឱ្យមានមុនពេលឡើងតុលាការឡើយ។

**ព័ត៌មានស្តីពីការពិចារណាឡើងវិញ**

លេខតាមដានប្រព័ន្ធ DDS :

លេខសំណុំរឿង OAH :

ឈ្មោះបុគ្គលដែលទាមទារសេចក្តីសម្រេចចុងក្រោយ (អ្នកទាមទារ):

មជ្ឈមណ្ឌលប្រចាំតំបន់:

កាលបរិច្ឆេទនៃសេចក្តីសម្រេចរបស់សវនការចុងក្រោយ:

**មូលហេតុសម្រាប់ព័ត៌មានស្តីពីការពិចារណាឡើងវិញ**

បញ្ជាក់មូលហេតុជាក់លាក់ចំពោះការស្នើសុំការពិចារណាឡើងវិញ (គូសប្រយោជន៍ចំណុចទាំងអស់ដែលពាក់ព័ន្ធ)

<input type="checkbox"/> ការកែតម្រូវ កំហុសអង្គហេតុ ឬច្បាប់	1. តើកំហុសបានកើតឡើងនៅទំព័រ ឬបន្ទាត់ទីប៉ុន្មាន ហើយចាំបាច់ត្រូវកែតម្រូវអ្វី?
<input type="checkbox"/> កំហុសរបស់ក្រុមបញ្ជីនៅក្នុង ការសម្រេចចិត្ត	1. តើកំហុសបានកើតឡើងនៅទំព័រ ឬបន្ទាត់ទីប៉ុន្មាន ហើយចាំបាច់ត្រូវកែតម្រូវអ្វី?
<input type="checkbox"/> ការសម្រេចចិត្តរបស់ មន្ត្រីសវនការមិន ដកខ្លួនចេញ	1. តើអ្នកបានស្នើសុំឱ្យមន្ត្រីសវនការដកខ្លួនចេញនៅពេល ឬនៅមុនសវនការឬទេ? <input type="checkbox"/> បាទស្នើសុំ <input type="checkbox"/> មិនបានស្នើសុំ 2. ប្រសិនបើបានស្នើសុំ ហេតុអ្វីបានជាមន្ត្រីសវនការនេះមិនអាចប្រកាន់យុត្តិធម៌ និងលម្អៀង?

ហត្ថលេខារបស់អ្នកស្នើសុំ

កាលបរិច្ឆេទ:

អ្នកទាមទារ ឪពុកម្តាយរបស់អនីតិជន អ្នកគំណាងស្របច្បាប់ អ្នកមើលថែ អាណាព្យាបាល ឬមេធាវី

មជ្ឈមណ្ឌលប្រចាំតំបន់

អ្នកត្រូវតែចុះហត្ថលេខា និងចុះកាលបរិច្ឆេទនៅក្នុងចន្លោះខាងលើ។ ការណ៍នេះអាចត្រូវចុះហត្ថលេខានៅក្នុងតំណភ្ជាប់ ឬតាមអ៊ីនធឺណិត។ តាមរយៈការបញ្ជូនឈ្មោះរបស់អ្នក មានន័យថាអ្នកព្រមព្រៀងថាអ្នកបានចុះហត្ថលេខាលើសំណុំបែបបទនេះតាមអ៊ីនធឺណិត។